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Starčevci su pomalo skeptični po pitanju opstanka Evropske Unije, ali preovladava stav da smo
kandidaturu za članstvo u EU zaslužili i da treba pokušati postati članom evropske porodice    

  Živka Vasić:

  - Plašim se da ovoga puta nećemo uspeti da dobijemo toliko očekivanu kandidaturu za
Evropsku Uniju. Nama to neće mnogo značiti ali nadam se da će našoj deci da bude od koristi.
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